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ARUPÄRIMINE 

Tartlastelt saadud andmeil on Raadi kalmistu urnimatuste territoorium täis saamas. Urnide 

paigutamiseks on vaja rohkem ruumi. Praegu on lahendusena jagatud urnimatusteks krunte 

endiselt sõjaväekalmistult, mis piirneb urnimatuste alaga.  

Küsin:  

• Kas info vastab tõele? 

• Kui jah, siis kas linna kommunaalosakond on kaalunud kõiki teisi variante, et mitte 

kahandada Eesti sõjaväelaste haudade ajaloolist territooriumi?  

• Kas linn on teadlik sõjaväekalmistu ajaloolisest, isamaalisest ja kultuuriloolisest 

väärtusest? 

• Kas linn tunnustab nimetatud väärtusi?  

• Kui jah, siis kuidas lahendab linn urnimatuste pinna kitsikuse Raadi kalmistul? 

• Kas linn on valmis säilitama ajaloolist sõjaväekalmistut Pauluse kalmistul?   

• Milliseid lahendusi linn pakub urni- ja kirstumatuste platside kasvavale nõudlusele, 

arvestades Tartu rahvastikupüramiidi?  

 

Soovin abilinnapealt nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  

Loone Ots 

Tartu Linnavolikogu Eesti Konservatiivse Rahvaerakonna fraktsiooni liige,  

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

 


